
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Δυνητική αγορά επιπλέον έξι έως οχτώ Rafale» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ως γνωστόν, στο οπλοστάσιο της ΠΑ εντάχθηκαν το 2021, δυνάμει της σύμβασης 
013Γ/20, είκοσι τέσσερα αεροσκάφη Rafale (12 μεταχειρισμένα και 12 νέα εκ των 
οποίων 18 μονοθέσια Rafale EG και 6 διθέσια Rafale DG). Προϊόντος του χρόνου, 
αποδείχθηκε και αποδεικνύεται ότι επρόκειτο για ορθή και εύστοχη επιλογή αγοράς, 
δυνάμει και των δυνατοτήτων που διαθέτουν. Σήμερα πια τίθεται η αναγκαιότητα 
πρόσκτησης έξι (6) έως οχτώ (8) αεροσκαφών του αυτού τύπου (μεταχειρισμένα και 
νέα), προκειμένου να συγκροτήσουν δύο υπερπλήρεις Μοίρες δυναμικότητας 15-16 
αεροσκαφών έκαστη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε σε συμπληρωματική παραγγελία νέων Rafale, δυνάμει νέας 
σύμβασης, ώστε να συσταθούν δύο (2) πλήρεις Μοίρες στην Πολεμική μας Αεροπορία; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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